
 

 Verslag openbare vergadering 
 

Maandag 12 februari 2023 19:30 – 22:00 uur. 
 

• Aanwezig: Ineke van der Aar, Beatrijs Aukema, Cecilia Gudrun Kollerics, Karin 

Keur, Marc Vooges, Henry van Furstenberg, Maria Heijne, Mariska van Huissteden, 

Son Koper, Joop van Burk, Ingrid van Tienhoven(not.) 

1. Opening vergadering.  
De voorzitter opent de vergadering en heet Layminda en Astrid welkom. 
 
 

2. Het Wijkteam Zandvoort: hoe gaat het in de Praktijk? 
Layminda van Zijl en Astrid Voorn (Wijkteam Samen Zandvoort). 
Stukken: PowerPoint: Wegwijs Samen Zandvoort 

• Het SWT vormt samen met Kennemerhart en Pluspunt; Samen Zandvoort 
• Het SWT is een zelfsturend team 
• RIBW is uit Samen Zandvoort gestapt en de RIB-werknemers in het SWT zijn 

overgenomen door Pluspunt. 
• Ook andere organisaties die een werknemer in SWT hadden werken hebben 

hun werknemer overgedragen aan Pluspunt en werken niet meer mee aan 
het wijkteam. De bijbehorende cliënten zijn ook overgedragen. 

• Er zijn cliënten overgedragen die eerst een indicatie nodig hadden om de 
zorg te krijgen en nu is daar geen indicatie meer voor nodig. Soms zitten er 
nog wel cliënten tussen die veel zorg nodig hebben. 

• De Pgb’s lopen ook veelal af. 
• Vanuit het SWT probeert men ook met een collectief aanbod de cliënten te 

helpen i.p.v. dat cliënten alleen individueel geholpen worden.  
• Er is nog geen coördinator voor het team dus veel wordt werkende weg 

bepaald. De coördinator komt wel eerdaags. 
• Het SWT bestaat nu uit 13 werknemers en het worden er uiteindelijk 15. De 

verschillende specialismen zijn vertegenwoordigd in het team. 
• Aan begin van de week worden de cliënten die op de aanmeldingslijst staan 

verdeeld over de werknemers van het SWT. 
• Cliënten komen op de lijst te staan doordat ze doorverwezen worden door 

Huisartsen, maatschappelijk werk, vanuit het ziekenhuis, signaal van buren 
of familie etc. 

• Er is geen speciale focus op de groep die van 18- naar 18+ gaan 
• De afgelopen jaren is er niet of nauwelijks af- of opgeschaald qua 

hulpverlening. 
• Voor sommige cliënten wordt een WOZ-aanvraag gedaan 
• De vraag is of dit SWT voldoende is voor de vraag die er bestaat in Zandvoort.  

Het is nog niet duidelijk of de nieuwe structuur sinds 1 januari een 



 
verbetering gaat betekenen het kan gaan werken maar er kunnen mensen 
buiten de boot gaan vallen, in geval van zware indicaties. 

• Daar dit SWT nog bezig is in de opbouwfase wil de Adviesraad graag de 
vinger aan de pols houden. Mogelijk wordt het SWT in september weer 
uitgenodigd door de Adviesraad.  
 

 
3. Wethouder G.J. Bluijs: bespreken plannen 2024 college van B&W 

en Jaarplan Adviesraad 2024 
• In Zandvoort wordt het Cliëntervaringsonderzoek WMO gehouden. Hier kijkt 

de Adviesraad naar. Gert Jan Bluijs stelt voor dat het misschien ook 
interessant is om te kijken of de Adviesraad nog een specifieke vraag wil 
stellen bij de inwonerspeiling in Zandvoort. 

• Gert Jan Bluijs geeft aan welke onderwerpen er gaan spelen in de nabije 
toekomst.  
- De uitkomsten van het 213a onderzoek Minimabeleid gaan eerdaags 

gepubliceerd worden. Op basis van de publicatie kan er een interessante 
discussie ontstaan.  

- De notitie Participatiebeleid is vrijgegeven voor de inspraak 
- De contouren van de Woonzorgagenda worden opgesteld. Gert Jan Bluijs 

vindt het belangrijk dat daarbij ook aandacht besteed wordt aan het 
wonen voor ouderen. Het gaat om 700 nieuwe woningen waarbij hij het 
belangrijk vindt dat er ook een accent komt te liggen op nieuwe vormen 
van ouderenhuisvesting. Zodat er een doorstroom kan ontstaan. 

- Binnen de Sociale basis is men meer gaan samenwerken en er is meer 
kennis opgebouwd, het afgelopen jaar. Hier bouwt men op voort. 

- Er komt een Regionaal Werkcentrum waarbij mensen aan werk worden 
geholpen en gere-integreerd. Hierin zijn betrokken UWV, Spaarne Werkt, 
Werkgeversservicepunt     

- Er is een circulaire hotspot (recycle projecten) in Zandvoort Noord. 
Binnen Zandvoort willen ze deze uitbreiden. Dit betekent dat er ook meer 
werknemers in kader van waardevol werk er kunnen werken.    

- In Zandvoort wordt gekeken naar het woonplaatsbeginsel. Al wordt dat 
pas in 2025 ingevoerd. 

- In Zandvoort wordt gedacht aan het realiseren van een logeerhuis. 
- Aan de lokale inclusieagenda wordt ook gewerkt. De verantwoordelijkheid 

hiervoor ligt bij de burgemeester. 
 

4. Vastellen concept verslag, actielijst en doen van mededelingen 
- Het verslag van 11 december 2023 wordt met een kleine wijziging 

vastgesteld 
- Maria volgt wanneer bij Pluspunt de evaluatie van Vrijwilligersprijs 

afgerond is en er dan gesproken gaat worden over de afstemming met de 
Participatieprijs 

- Maria volgt het uitkomen van het Transitieplan Spaarne Werkt. 
Op basis van dit plan zullen we kijken of de Adviesraad er een advies over 
uit gaat brengen.  



 
- Henry en Cecilia hebben gesproken met een junior beleidsmedewerker 

van de gemeente over Inclusie en toegankelijkheid in het bijzonder. Het 
wachten is nu op een officiële reactie van de gemeente. 

- Joop is naar de raadsmarkt over de Sociale Basis geweest en heeft de 
indruk dat de Zandvoortse aanpak zou kunnen gaan werken op basis van 
de ervaringen van de afgelopen 4 jaar. Er is veel geïnvesteerd in 
vertrouwen en samenwerking. 

- Joop heeft een zinvol kennismakingsgesprek gehad met Alex de Groot, 
voorzitter Participatieraad Haarlem. 

 

5. Volgende stappen werkgroepen 
Joop stelt voor dat iedere werkgroep bij elkaar komt om  

• Een trekker te benoemen 
•  Een krachtenveldanalyse te maken. Met welke instanties hebben we te 

maken en kennen we uit ons eigen netwerkklanten van deze instanties bij 
wie we info op kunnen halen hoe het beleid uitwerkt in Zandvoort? 

• Een plan(netje) van aanpak maken. Wat gaan we doen? Hebben we zicht 
op gevraagde en ongevraagde adviezen voor de komende tijd? Hoe gaan 
we als werkgroep te werk om relevante informatie op te halen? 

• Als input zal Ingrid informatie rondsturen van de Participatieraad 
Haarlem. Zij hebben al langer werkgroepen en hebben het e.e.a. vastgelegd 
qua werkwijze en advisering. 

• Afgesproken wordt om in de april vergadering een eerste presentatie te 
geven vanuit de werkgroepen. Dat hoeft nog niet meteen het perfecte 
verhaal te zijn. Het is “work in progress”. 

• In de aprilvergadering zal Ineke een inleiding houden over het schrijven 
van adviezen. 

   
 

6. Rondvraag 

  
Cecilia, Beatrijs en Ineke geven aan beschikbaar te zijn voor een 2e termijn. Ineke 
maakt daarbij de kanttekening dat ze wellicht niet de hele zittingstermijn zal 
volmaken. 

 

 
 
  

 

 

  

 


